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Programmabegroting 2022 

Informatieve vragen 
Gelieve bij elke vraag de pagina aan te geven waar de desbetreffende vraag aan refereert. 

 

FRACTIE: SP 

  

Pagina: 29/  H 3.1 Economische ontwikkeling 

Vraag: Effect indicatoren: Wat is de realisatie geweest in 2020? 

  

Pagina: 30/ H 3.1 Economische ontwikkeling 

Vraag: Paragraaf Wat doen  we daarvoor? Wat zijn de concrete resultaten van ondersteuning 

op de genoemde economische activiteiten? Hoeveel banen en in welke branches zijn 

er arbeidsplaatsen of nieuw ondernemerschap gecreëerd? 

  

Pagina: 31&32/ H 3.2 & 3.3.2 Economische ontwikkeling 

Vraag: Hoe verhoudt zich de daling in de lasten door daling van bijdrage aan het MIC tot dit 

wel willen borgen als speerpunt voor de euregionale arbeidsmarkt? 

  

Pagina: 33/ H 3.3.2Economische ontwikkeling 

Vraag: Waarom wordt er zowel aan het Starterscentrum als aan het UM Maastricht Center for 

entrepreneurship & Innovation financiële ondersteuning verstrekt? 

  

Pagina: 34// H 3.4 Economische ontwikkeling 

Vraag: Totaal overzicht kosten programma Economie geeft een negatief saldo van € 671.000 

a. Dat fluctueert met de komende jaren 2023 t/m 2025.Kunt u dit nader toelichten dat 

Economie gezien de verbeterde economische ontwikkelingen geen batig saldo 

oplevert? 

b. Wat opvalt is dat er geen overzicht is over de stand van zaken op het gebied van 

arbeidsmarktontwikkeling en startende bedrijven in relatie tot Zuid Limburg als een 

Integrale Kennisregio. 

c. Hoe is de banengroei door startende bedrijven voor hoger opgeleiden van de 

Hogeschool en Universiteit die de gemeente toch graag aan zich wilde binden. 

d. Idem voor de groei door starters/scale-up bedrijven op de Health Campus waar in 

de komende 10 jaar meer dan 1000 banen zouden moeten komen? 

e. Hoe worden (V)MBO studenten behouden/ingezet voor de Maastrichtse 

economie? 

  

Pagina: 53/ H.5.7 Totaal overzicht kostenprogramma 

Vraag: Kunt u uitleggen waarom de Baten en Lasten voor Sport en Cultuur zo verschillend 

zijn? Het lijkt dat er gezien de bedragen veel meer in Cultuur (ruim 2 maal zoveel) 

wordt geïnvesteerd en fors bezuinigd wordt in Sport? 

  

Pagina: 200 & 201/ H 2.3 Uiteenzetting Financiële positie 

Vraag: Wat is nu de juiste investering ter revitalisering van het Ontwikkelprogramma in wijk De 

Heeg? 

Wat is de definitieve concrete aanpak van de gemeente & Vastgoedmij. OCP om het 

Wijk winkel Centrum te revitaliseren? 
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Pagina: 187 t/m 213 H 2.3 Uiteenzetting 

Vraag: Waarom neemt u de nieuwe innovatieve bedrijven op gebied van Artificial Intelligence, 

blockchain, IoT, Datacommunicatie, medische-technologische-preventieve health & life 

sciences in de stad van de toekomst niet mee? 

  

Pagina: 221 t/m224/Bijlage 5 Subsidies 

Vraag: Er ontbreekt subsidiebijdrage aan Sport. Hoe hoog is die bijdrage? 

  

Pagina: 221 t/m224/Bijlage 5 Subsidies 

Vraag: Bij Europese Subsidies ontbreekt de bijdrage uit het Europees Sociaal fonds. Hoe 

hoog is die bijdrage? 

  

Pagina: 35 

Vraag: De score omtrent schooluitval, ongeoorloofd verzuim en het niet ingeschreven staan 

(zie eerste tabel), zijn in Maastricht slechter dan vergelijkbare steden. 

 

Wat zijn hier de precieze redenen voor? 

  

Pagina: 36 e.v. Onderwijshuisvesting 

Vraag: In verband met corona is er blijvende behoefte aan een goed binnenklimaat ventilatie 

o.a. Is daar rekening mee gehouden in de begrotingen van verbouw en nieuwbouw? 

  

Pagina: 187, tabel Begroting 2022, nr. 13 Burgerparticipatie 

Vraag: Er staan slechts PM posten tot 2025. Waar in de begroting staan de gereserveerde 

gelden, of is er niks gereserveerd?  

  

Pagina: 152 en 153 /GR GGD Zuid-Limburg 

Vraag: a. Als de GGD-ZL organisatie met 50% gaat krimpen als de ambulancedienst 

geprivatiseerd zou worden, wat betekent deze krimp voor de inzetbare 

professionaliteit van de GGD.  

b. Kan de GGD zijn huidige taken dan nog waarmaken.  

c. Is er inzichtelijk te maken hoeveel fte er per taak beschikbaar blijft.  

d. Moet of kan de raad hier nog wat van vinden?  

  

Pagina: 225 

Vraag: Er staat aangegeven dat geen enkel burgerinitiatief behandeld is per juli 2021? Kan het 

college toelichten wat hier de oorzaak van is? 

  

Pagina: 192/frictiekosten Kumulus 

Vraag: Incidentele frictie kosten KUMULUS zijn gebudgetteerd op 3.6 miljoen, zijnde 70% van 

de geraamde frictiekosten.  

a. Kan het college toelichten hoe dit bedrag opgebouwd is? 

b. Waaruit bestaan de reorganisatiekosten. Graag een toelichting. 

  

  

Pagina: Pag. 55 6.1 Vrijwilligerswerk 

Vraag: Hoeveel jongeren doen vrijwilligerswerk. Wat wordt extra gedaan om jongeren te 

stimuleren. 

  

Pagina: Pag. 55/ 6.1 Overbelaste mantelzorgers 
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Vraag: 14,2% van de mantelzorgers is overbelast. Welke ondersteuning wordt gegeven om 

mantelzorgers te ontlasten? 

  

Pagina: Pag. 55 6.1 Hinderlijke obstakels in de woning 

Vraag: 16% van de inwoners geeft aan hinderlijke obstakels te hebben in de huidige woning. 

Wat verstaan we onder hinderlijke obstakels. Hoe worden deze opgelost? 

  

Pagina: Pag. 57 6.2 Wijkteams 

Vraag: Hoeveel mensen hebben de wijkteams in 2020 bereikt. Over welke onderwerpen 

gingen de hulpvragen. 

  

Pagina: Pag. 60 6.3 Begeleide participatie 

Vraag: De MTB wordt verder afgebouwd. Nieuwe geïndiceerde mensen gaan naar beschut 

werk. Kan de MTB niet worden ingeschakeld bij het aanbod van beschut werk? 

  

Pagina: Pag. 65 6.71 Maatwerkdienstverlening. Omnibuzz. 

Vraag: Welke bezuinigingen zijn tot heden doorgevoerd bij Omnibuzz. En welke worden er 

mogelijk nog doorgevoerd. 

  

Pagina:  

Vraag:  
 

 


